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Z A P I S N I K 

s 213. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 11. studenoga 2019. godine u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Ružić, službenica Odsjeka za 

financije i proračun, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 

uređenje i promet, Tania Mulc, pedagoginja u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice, Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Goran Štimac, GSC 

Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac, 

Indira Rački Joskić, Iva Žagar, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, Karmela 

Rački umjesto koje sjednici prisustvuje Tania Mulc. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Prijava projekta dječjeg igrališta lokalnoj akcijskoj grupi. 

- Počinju radovi Wifi4EU. 

- Iz Agencije za plaćanje dolaze u kontrolu Supilove ulice. 

- Aktivnosti uz plan proračuna 2020. – 2022. godina. 

- Rebalans proračuna, vezano uz to komunikacija s knjigovodstvenim servisom proračunskih 

korisnika. 

- Rješenja poreza na kuće za odmor i stanove sa stanarskim pravom. 

- Isplata plaće za Program „Zaželi“ i javne radove. 

- Izrada obrasca JOPPD. 

- Sastanak u Erste banci vezano uz advent. 

- Tekući računovodstveni poslovi. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Rješenja za komunalni doprinos, naknade za nezakonito izgrađene zgade, komunalna naknada, 

promjena rješenja i obveznika, ovjera računa za KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Izrada Plana upravljanja imovinom. 

- Jednostavna nabava za sanaciju sanitarnog čvora Caffe bara „Zrinski“. 

- Stigla je ponuda za sanaciju krovišta na domu u Crnom Lugu. 

- Cijepljenje pasa i lov pasa lutalica u romskim naseljima. 

- Odvoz azbesta s privatnih površina. 

- Elaborati za regulaciju teretnog prometa u Delnicama su došli, tražit ćemo suglasnosti od MUP 

i Hrvatskih cesta kako bismo naručili znakove i dobro obilježili da nemamo problema za velike 

šlepere. 

- Za Školsku ulicu u Crnom Lugu poslat će se geodetski snimak, obići teren i dogovoriti oko 

projekta.  

- Prometno redarstvo. 

- Dostavit će se podaci MUP-u Rijeka o vlasnicima vozila koji nisu platili kazne. 

- Gradsko vijeće. 



- Ovrhe za komunalne naknade idu redovno prema privatnicima. 

- Radovi na Knjižnici. 

- Kontrola sanacije nogostupa koja je vršena  subotu. 

 

PETAR HRG 

- Aktivnosti vezane uz DAB, troškovnik je napravljen, potrebno je još definirati suradnju s 4 

nacionalne radio postaje: Radio Dalmacija, Radio Istra, Radio Sljeme i Radio Rijeka s kojima  

ćemo imati kampanje tijekom ili prije adventa.  

- Na Internet staviti informaciju vezano uz e-punionice i uz kamp g. Mrakovčića u Crnom Lugu. 

- Dostavit će se financijski plan i program rada TZ Kvarnera 

- U planu je Koordinacija direktora TZ Gorskog kotara. 

 

TANIA MULC 

- Suradnja s računovodstvom. 

- Rad na pedagoškoj dokumentaciji. 

- Individualni rad s djecom da se opserviraju do kraja. 

- Razgovor s roditeljima djece kod kojih su primijećena odstupanja. 

- Rad psihologinje u vrtiću. 

- Započinjemo s radionicama „Pomažimo po Hrvatskoj“ u grupi „Maze“. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Nastava i vježbe na temu gašenje pojedinih dijelova objekta, baziramo se na dimovodne kanale, 

taktika gašenja i opasnosti ručne pumpe podjela i tehničke karakteristike. 

- Upoznavanja ulica na području djelovanja. 

- Radovi održavanja, ispitivanje novih cijevi. 

- Trojica ljudi odlazi na savjetovanje u Rijeku na Građevinski fakultet u organizaciji Vatrogasne 

zajednice PGŽ na temu sigurnost vatrogasaca u operativnom djelovanju.  

 

GORAN ŠTIMAC 

- Pregled izvođača i nadzora za popravak žljebova i uvale na krovu na dvorani. 

- Rampa kod kuglane prestala je s radom, prijavljeno komunalnom redaru.  

- Zbog dotrajale instalacije došlo je do pojeve dima u dvorani, djelatnici HEP-a su popravili kvar 

i sve držali pod kontrolom do dolaska operatera. Danas je Dom sportova bez električne struje 

jer HEP mijenja zastarjele instalacije. 

- Uređenje, čišćenje i pomoć u pripremi koncerta Klape Intrade. 

- Završila su natjecanja održana kroz vikend u kuglani, na stadionu i Domu sportova. 

- Čišćenje i priprema klizališta za zimsku sezonu. 

- Popravci stadiona, kreće pospremanje i priprema za zimovanje. 

- Čišćenje objekata i okoliša oko njih. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi na Knjižnici se odvijaju, imamo saznanja da bi išla završna obrada unutarnjih zidova, 

kreću radovi na vodovodnoj instalaciji. 

- Priprema dokumentacije za Supilovu ulicu jer u roku od 5 godina Ministarstvo regionalnog 

razvoja koje je sufinanciralo radove dolazi u kontrolu podataka. 

- Pristigao je prijedlog sporazuma od Hrvatskih cesta o sufinanciranju realizacije pješačkog 

prijelaza kod Konzuma, sporazum treba doraditi i poslati im pismo namjere da iduću godinu 

znamo da to ide. 

- Nabavljen je kompjutor za naplatu vodne naknade koji će se instalirati te će se krenuti s 

preuzimanjem podataka i razvrstavanju korisnika po NKD oznakama. 

- Gradsko vijeće. 

- Odrađen je Odbor za komunalne poslove, zapisnik je došao, sve je u redu. 

- Obiđena je cesta za Podgoru. Cesta je dosta uništena od zadnje jake kiše te ćemo izdati nalog 

za popravak loših dijelova. 



- Sastanak s Komunalcem i Godinom vezano uz stalne nestanke vode. 

- Nakon sjednice Gradskog vijeća,  vezano za Prostorni plan krenulo bi se s dokumentacijom za 

javnu nabavu za odabir najpovoljnijeg prostornog planera koji bi radio na Prostornom planu. 

- Dobivena je natpisna ploča za Knjižnicu koja će se montirati, fotografirati i poslati gospodinu 

Smiljaniću. 

- Danas kreću radovi na implementaciji Wifi4EU za Crni Lug i Brod na Kupi. 

- Gradonačelnik je zatražio od pročelnice da kontaktira ŽUC vezano uz putokaz koji upućuje na 

prolazak kroz Sloveniju iako postoji prometnica kroz Hrvatsku. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Objavit će se rang liste kandidata za stipendije. 

- Nakon sjednice Gradskog vijeća obradit će se i objaviti materijali u Službenim novinama.  

- Aktivnosti vezane uz sjednicu Povjerenstva za izdavaštvo kako bi se otvorile prijave. 

- Obradit će se zahtjev za pravo na pristup informacijama. 

- Ukoliko HZZZ odobri dvije osobe za javne radove, izradit će se ugovori i prijava. 

- Rad na predmetima u sudskom postupku i priprema za sjednicu Gradskog vijeća. 

 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


